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Darba kārtība 

1. Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 2011.gada 10.novembra saistošajos noteikumos 

Nr.25/2011 “Sabiedriskās kārtības noteikumi Ķekavas novadā;  

2. Par grozījumiem 2012.gada 26.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.12/2012 “Ķekavas novada 

teritorijas kopšanas un būvju uzturēšanas noteikumi";  

3. Par pašvaldības nekustamā īpašuma "Pie Mārtiņa", Ķekavā, Ķekavas pagastā, nodošanu 

lietošanā Reģionālajai pašvaldības policijai;  

4. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2019.gada 28.februāra saistošajos noteikumos 

Nr.4/2019 “Par decentralizēto kanalizācijas sistēmu apsaimniekošanu un reģistrēšanu 

Ķekavas novadā”;  

5. Par nekustamā īpašuma Rudens iela 5, Krustkalni, Ķekavas pagastā,  atsavināšanu;  

6. Par nekustamā īpašuma Cīruļu iela 19, Baložos, atsavināšanu;  

7. Par nekustamā īpašuma Niedru iela 21, Odukalnā, Ķekavas pagastā,  atsavināšanu;  

8. Par nekustamā īpašuma “Jeņči 257”, Jenči, Ķekavas pagastā,  atsavināšanu;  

9. Par nekustamā īpašuma “Tekstilnieks 99”, Dzērumi, Ķekavas pagastā, atsavināšanu;  

10. Par nekustamā īpašuma “Restaurators 138”, Dzērumi, Ķekavas pagastā,  atsavināšanu;  

11. Par nekustamā īpašuma “Ausma 165”, Dzērumi, Ķekavas pagastā,  atsavināšanu;  

12. Par zemes piešķiršanu nomā R.G. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Aprikozes", 

Ķekavā, Ķekavas pagastā;  

13. Par zemes piešķiršanu nomā S.P. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Vulāni", 

Ķekavā, Ķekavas pagastā;  

14. Par zemes piešķiršanu nomā I.Ā. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Rāmaviņa", 

Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

15. Par zemes piešķiršanu nomā I.L. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Rāmaviņa", 

Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

16. Par zemes piešķiršanu nomā B.B. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Rāmaviņa", 

Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

17. Par zemes piešķiršanu nomā L.S. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Centra 

masīvs", Daugmalē, Daugmales pagastā;  

18. Par 2011.gada 19.maija lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/11/62 termiņa 

pagarināšanu;  

19. Par 2011.gada 20.maija lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/11/86 termiņa 

pagarināšanu;  

20. Par 2011.gada 31.maija lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/11/75 termiņa 

pagarināšanu;  

21. Par 2011.gada 31.maija lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/11/79 termiņa 

pagarināšanu;  

22. Par 2011.gada 31.maija lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/11/72 termiņa 

pagarināšanu;  
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23. Par 2011.gada 9.septembra lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/11/124 termiņa 

pagarināšanu;  

24. Par 2013.gada 5.marta lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/13/34 termiņa 

pagarināšanu. 

25. Par dzīvojamo telpu-dzīvokļu īres līgumu pagarināšanu  G.I.. 

26. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamo īpašumu Pelnu ielā 8, 10 un 12, 

Baložos, robežu pārkārtošanai;  

27. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķu noteikšanu zemes vienības daļai Meistaru ielā 5, 

Valdlaučos, Ķekavas pagastā;  

28. Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķu un adresācijas maiņu detālplānojuma “Titurgas 

iela 34 un 40” Baložos teritorijai;  

29. Par līguma parakstīšanu URBACT programmas projekta realizēšanas otrajai fāzei. 

30. Ķekavas novada pašvaldības publiskais pārskats par 2019. gadu;  

31. Par aizņēmuma ņemšanu projekta ,,PII “Ieviņa” piebūves Gaismas ielā 25, Ķekavā, Ķekavas 

novadā būvprojekta izstrāde, autoruzraudzība un būvdarbi” realizācijai;  

32. Par aizņēmuma ņemšanu projekta “Jaunas PII ēkas būvniecība Baložos, Titurgā, Ķekavas 

novadā” realizācijai;  

33. Par dzīvojamās platības izīrēšanu R.S.; 

34. Par dzīvojamās platības maiņu H.S.. 

 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētāja Viktorija Baire, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, Agnese Geduševa, Juris 

Jerums, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, 

Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko. 

Pašvaldības darbinieki:  

Iekšējais auditors Viktorija Belova, Reģionālās pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš, 

projektu vadītāja Kristīne Danovska, izpilddirektore Jolanta Jansone, plānotājs Juris 

Križanovskis, Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, Attīstības pārvaldes vadītāja Aivita 

Zavadska, jurists Jānis Zvaigzne. 

Sēdē nepiedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš. 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 
 

Baire atklāj domes sēdi.  

 

Par darba kārtību 

Baire aicina uzdot jautājumus par darba kārtību. 

Jautājumus uzdod Damlics, Žilko, Geduševa.  

Atbildes uz deputātu jautājumiem sniedz Baire, Medne, Pozņaks, Zvaigzne, Keisters, 

Prokopenko.  

Iesniegti trīs priekšlikumi par darba kārtības grozījumiem. 
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Baire slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates.  

Debatēs piedalās Geduševa, Damlics, Žilko. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

Pamatojoties uz Jura Žilko priekšlikumu –  

Izņemt jautājumu par "Ķekavas novada pašvaldības publiskais pārskats par 2019. gadu" 

no darba kārtības un virzīt izskatīšanai visās komitejās. 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Damlics, Geduševa, Līcis, Žilko), “Pret” – 10 (Baire, Ceļmalnieks 

Jerums, Keisters, Medne, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols), “Atturas” – 1 (Adats),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu neatbalstīt. 

 

 

Pamatojoties uz Viktorijas Baires priekšlikumu –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu Par dzīvojamās platības izīrēšanu R.S 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, 

Līcis, Medne, Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Pamatojoties uz Viktorijas Baires priekšlikumu –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu Par dzīvojamās platības maiņu H.S 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, 

Līcis, Medne, Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Darba kārtība tiek sakārtota atbilstoši atbalstītajiem priekšlikumiem un Baire aicina balsot par 

koriģēto darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Medne, Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2020.gada 18.jūnija sēdes darba kārtību. 

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par grozījumiem saistošajos noteikumos 

Par jautājumu ziņo Bomiņš – grozījumi nepieciešami, jo jānosaka dažādu struktūrvienību 

pilnvarojums. Viņš skaidro, kādas funkcijas veic dažādas pašvaldības struktūras un par 

pilnvarojumu pašvaldības policijai. Viņš stāsta par ieguvumiem iedzīvotājiem, kādi būs no 

saistošo noteikumu grozījumiem. 
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Baire aicina uzdot jautājumus par lēmuma projektu. 

Jautājumu uzdod Geduševa.  

Atbildi uz deputātes jautājumu sniedz Bomiņš.  

Baire slēdz jautājumu sadaļu un un konstatē, ka debatēs neviens nevēlas piedalīties, tāpēc aicina 

balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Medne, Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.16/2020 “Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2011.gada 10.novembra saistošajos noteikumos Nr.25/2011 

“Sabiedriskās kārtības noteikumi Ķekavas novadā”” un to paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums Nr. 1. pielikumā.  

 

 

2. 
Par grozījumiem saistošajos noteikumos 

Par jautājumu ziņo Bomiņš – šajā gadījumā situācija ir līdzīga, tiek noteikts pilnvarojums, 

pārkāpumu konstatēšana pēc šiem noteikumiem it policijas funkcija, kurā pēc vajadzības policija 

var piesaistīt vides speciālistus. 

Baire aicina uzdot jautājumus par lēmuma projektu. 

Jautājumus uzdod Damlics, Žilko.  

Atbildes uz deputātu jautājumiem sniedz Bomiņš, Melnieks, Zvaigzne, Medne. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par viņas iesniegto 

priekšlikumu. 

 

 

Pamatojoties uz Viktorijas Baires priekšlikumu –  

Veikt izmaiņas saistībā ar 8.punktu, izsakot to jaunā redakcijā -  

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, 

Līcis, Medne, Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums ir atbalstīts, tiek papildināts lēmuma projekts un Baire aicina par to balsot. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Medne, Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.17/2020 “Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2012.gada 26.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.12/2012 

“Ķekavas novada teritorijas kopšanas un būvju uzturēšanas noteikumi””. 
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Lēmums Nr. 2. pielikumā.  

 

3. 
Par ēkas Pie Mārtiņa nodošanu lietošanā 

Par jautājumu ziņo Bomiņš – šis ir pašvaldības policijai svarīgs jautājums, jo jau vairākus 

gadus pašvaldības vadība tika informēta par nepieciešamību pēc citām telpām. Viņš stāsta, 

kādas telpas neatbilst normatīvo aktu prasībām un kāpēc, un kādi draudi veidojas, ja policija 

strādā neatbilstošās telpās, kā pieaudzis pašvaldības policijas darba apjoms. Viņš norāda, ka 

situācija paliek aizvien sliktāka, uz ko pastāvīgi norāda arī darbinieki. Bomiņš pauž viedokli, ka 

radot labākus darba apstākļus policijas kapacitāte tikai pieaugs un darbs kļūs klavlitatīvāks, tas 

ļaus izmantot vairāk tehnoloģijas, kas uzlabos darbu, bet šobrīd tam esošajās telpās vienkārši 

nav vietas. 

Baire aicina uzdot jautājumus par lēmuma projektu.  

Jautājumus uzdod Damlics, Līcis, Geduševa, Žilko, Baire.  

Atbildes uz deputātu jautājumiem sniedz Zvaigzne, Melnieks, Bomiņš, Baire. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatēs piedalās Geduševa, Damlics, Geduševa otrreiz, Jerums, Damlics otrreiz, Jerums 

otrreiz, Adats, Pozņaks, Žilko, Līcis. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Medne, Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot lietošanā Reģionālajai pašvaldības policijai nekustamo īpašumu “Pie Mārtiņa”, ar 

adresi – Gaismas iela 4A, Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads. 

Lēmums Nr. 3. pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Geduševa balsoja par, jo uzskata, ka policijai telpas ir vajadzīgas, ka šo lēmumu vajadzēja 

pieņemt, ja ne 2016.gadā, tad 2018.gadā noteikti. Viņa saka paldies par teātra izrādi. 

Līcis balsoja par, jo arī uzskata, ka policijai telpas ir vajadzīgas, bet viņš ar prieku no malas 

skatījās uz klaunādi. 

Žilko apsveic Bomiņu ar domes vienbalsīgo lēmumu. 

Damlics jau pirms balsošanas teicis, ka lēmumu atbalstīs, ja jau uz šīm telpām nepārceļ 

būvvaldi, un saka paldies Bomiņam, kas izdomāja astotajā datumā uzrakstīt šo iesniegumu. 

Baire balsoja par. Viņa apsveic Bomiņu par viņa neatlaidību no 2016.gada, kad viņam radās 

mānīga sajūta, ka policija varēs pārcelties uz šīm telpām, tomēr šogad šie plāni īstenosies. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 12:40 līdz 13:55. 

 

 



 6 

 

 

 

APSAIMNIEKOŠANAS UN ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

4. 
Par grozījumiem saistošajos noteikumos 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – ar 1.jūliju stājas spēkā administratīvās atbildības likums, 

kurš paredz sodus izteikt nevis euro, bet norādot naudas soda vienības, kur viena vienība ir pieci 

euro. Šai sakarā veikti grozījumi arī šajos saistošajos noteikumos, tāpat precizēta procesuālā 

kārtība, kas paredz, ka administratīvās lietas uzsāk un ved Reģionālā pašvaldības policija, bet 

gala lēmumu pieņem pašvaldības Administratīvā komisija. 

Baire aicina uzdot jautājumus par lēmuma projektu. 

Jautājumus uzdod Geduševa, Žilko, Damlics, Ceļmalnieks.  

Atbildes uz deputātu jautājumiem sniedz Keisters, Zvaigzne, Pozņaks, Baire. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatēs piedalās Damlics. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Pamatojoties uz Jura Žilko priekšlikumu –  

SN mainīt numerācijas kārtību 35. punktu samainot ar 36. punktu. 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Damlics, Geduševa, Līcis, Žilko), “Pret” – 7 (Baire, Jerums, Keisters, 

Medne, Pozņaks, Priede, Vītols), “Atturas” – 4 (Adats, Ceļmalnieks, Prokopenko, Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu neatbalstīt. 
 

 

Priekšlikums netika atbalstīts un Baire aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Medne, Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.15/2020 „Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2019.gada 28.februāra saistošajos noteikumos „Par 

decentralizēto kanalizācijas sistēmu apsaimniekošanu un reģistrēšanu Ķekavas novadā” un 

to paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums Nr. 4. pielikumā.  

 

 

5. 
Par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – pašvaldības īpašumu atsavināšana notiek uz iesniegumu 

pamata vai domes lēmumu pamata. Dome jau ir pieņēmusi lēmumu, kurā ietvertas tās zemes 

vienības, kuras varētu nodot atsavināšanai, jo tās nav nepieciešamas pašvaldības funkciju 

veikšanai. Šis un nākošie  seši jautājumi ir par pašvaldības zemes atsavināšanu un jautājumi 
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sagatavoti pamatojoties uz personu ierosinājumiem, kuras savā laikā nav zemi privatizējušas. 

Pašvaldība ir veikusi zemju novērtēšanu, Īpašumu novērtēšanas komisija ir noteikusi nosacīto 

īpašuma cenu, ar kuru tiks uzsākta izsole. Konkrētais īpašums atrodas Krustkalnos un nosacītā 

cena noteikta 2030 euro. Ir sagatavoti izsoles noteikumi un ar lēmumu tiks apstiprināta izsoles 

komisija.  

Baire aicina uzdot jautājumus par lēmuma projektu. 

Jautājumus uzdod Ceļmalnieks, Geduševa, Žilko.  

Atbildes uz deputātu jautājumiem sniedz Keisters, Žilko, Jansone. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatēs piedalās Geduševa. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Pamatojoties uz Agneses Geduševas priekšlikumu –  

Lēmumprojekta lemjošās daļas 4.punktu papildināt izsoles komisijas sastāvā (kā komisijas 

locekli) iekļaujot arī Juri Žilko 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Damlics, Geduševa, Keisters, Līcis, Žilko), “Pret” – 5 (Baire, Medne, 

Priede, Prokopenko, Vītols), “Atturas” – 4 (Adats, Ceļmalnieks, Jerums, Pozņaks),  

“Nepiedalās” – 1 (Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu neatbalstīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Adats balsojumā atturējies, jo jūtas nelāgi. Neskatoties uz to, ka viņš Žilko spējas vērtē pietiekoši 

augstu, viņu samulsināja priekšlikums, kurā viņam bija jāpārkāpj iesniedzēja aprobežotībai. Tā 

kā tas nav korekti, tad viņš atturējies paust viedokli. 

Variks balsojumā nepiedalījās, jo jutās līdzīgi, kā Adats līdz pēdējai debatei, kurā kolēģe atļāvās 

izteikties par emocionālo un kompetences līmeni. 

Geduševa balsoja par, viņa nosauca lietas īstajos vārdos, un atvainojas tiem, kam tas nepatīk. 

Priekšlikums netika atbalstīts un Baire aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Medne, Pozņaks, Priede, Prokopenko, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

“Nepiedalās” – 1 (Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu Rudens iela 5, 

Krustkalni, Ķekavas pagastā, 0.036 ha
 
platībā, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 5. pielikumā.  

 

 

6. 
Par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai 
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Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, zemes īpašuma 

nosacītā cena 9030 euro. 

Jautājumu nav un Baire atklāj debates. 

Debatēs piedalās Žilko. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Pamatojoties uz Agneses Geduševas priekšlikumu –  

Lēmumprojekta lemjošās daļas 4.punktu papildināt izsoles komisijas sastāvā (kā komisijas 

locekli) iekļaujot arī Juri Žilko 

Atklāti balsojot 

ar 10 balsīm “Par” (Adats, Damlics, Geduševa, Keisters, Līcis, Medne, Pozņaks, Priede, 

Prokopenko, Žilko), “Pret” – 2 (Baire, Vītols),  

“Atturas” – 3 (Ceļmalnieks, Jerums, Variks),   

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt.  

 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Keisteru pārsteidz balsojums. Viņš atgādina, kā notiek izsoles process. 

Geduševa balsoja par, Viņa ir izbrīnīta par šo balsojumu un ņem atpakaļ iepriekš izteiktos 

vārdus, īpaši pateicas Adatam. 

Adats balsoja ne tāpēc lai saņemtu pateicību, viņam ir pašam savs viedoklis, ar kuru viņš 

lepojas. Adats uzskata, ka Žilko pietiek zināšanu, lai darbotos izsoles komisijā, tomēr viņu 

izbrīna dažu kolēģu aprobežotība. 

Priekšlikums tika atbalstīts, tāpēc tiek papildināts lēmuma projekts un Baire aicina par to balsot. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Medne, Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Cīruļu iela 19, Baložos, platībā 

0.0765 ha, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 6. pielikumā.  

 

 

7. 
Par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – īpašuma nosacītā cena 23320 euro, sagatavots atbilstošs 

lēmuma projekts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par Geduševas priekšlikumu. 

 

 

Pamatojoties uz Agneses Geduševas priekšlikumu –  

Lēmumprojekta lemjošās daļas 4.punktu papildināt izsoles komisijas sastāvā (kā komisijas 

locekli) iekļaujot arī Juri Žilko 

Atklāti balsojot 
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ar 6 balsīm “Par” (Damlics, Geduševa, Keisters, Līcis, Priede, Žilko), “Pret” – 4 (Baire, 

Medne, Prokopenko, Vītols), “Atturas” – 5 (Adats, Ceļmalnieks, Jerums, Pozņaks, Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu neatbalstīt.  
 

Priekšlikums nav atbalstīts un Baire aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Medne, Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu Niedru iela 21, 

Odukalns, Ķekavas pagastā, 0.1691 ha
 
platībā, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 7. pielikumā.  

 

 

8. 
Par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – nosacītā cena īpašumam noteikta 3110 euro, sagatavots 

lēmuma projekts, izskatīts komitejā un atbalstīts. 

Jautājumu nav un Baire atklāj debates. 

Debatēs piedalās Žilko. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Pamatojoties uz Agneses Geduševas priekšlikumu –  

Lēmumprojekta lemjošās daļas 4.punktu papildināt izsoles komisijas sastāvā (kā komisijas 

locekli) iekļaujot arī Juri Žilko 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Damlics, Geduševa, Keisters, Līcis, Priede, Variks, Žilko),  

“Pret” – 4 (Baire, Medne, Prokopenko, Vītols),  

“Atturas” – 4 (Adats, Ceļmalnieks, Jerums, Pozņaks,),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu neatbalstīt.  
 

 

Priekšlikums nav atbalstīts un Baire aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Medne, Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu “Jeņči 257”, 

Jenči, Ķekavas pagastā, 0.0597 ha
 
platībā, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 8. pielikumā.  

 

 

9. 
Par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai 
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Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – zemes platība ir 583 kv.m., tie ir dārziņi, kur nosacītā 

cena noteikta 3230 euro. Sagatavots lēmuma projekts, kuru komiteja izskatīja un atbalstīja. 

Jautājumu nav un Baire atklāj debates. 

Debatēs piedalās Žilko, Variks, Žilko otrreiz. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par Geduševas priekšlikumu. 

 

 

Pamatojoties uz Agneses Geduševas priekšlikumu –  

Lēmumprojekta lemjošās daļas 4.punktu papildināt izsoles komisijas sastāvā (kā komisijas 

locekli) iekļaujot arī Juri Žilko 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Damlics, Geduševa, Keisters, Līcis, Pozņaks, Žilko),  

“Pret” – 4 (Baire, Medne, Prokopenko, Vītols),  

“Atturas” – 5 (Adats, Ceļmalnieks, Jerums, Priede, Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu neatbalstīt.  
 

 

Adats pauž viedokli par savu balsojumu – viņš pēc debatēm pārdomājis Žilko teikto un sapratis, 

ka nevar rīkoties savādāk, kā tikai atturēties, lai neaptraipītu Žilko vārdu, ka viņš ir piedalījies 

šo slaveno vietu atsavināšanā. 

Priekšlikums nav atbalstīts un Baire aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Medne, Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu “Tekstilnieks 

99”, Dzērumi, Ķekavas pagastā, 0.0583 ha
 
platībā, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 9. pielikumā.  

 

 
Plkst. 15:00 deputāte Dzintra Medne aiziet no domes sēdes. 

 

10. 
Par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – arī šis ir mazdārziņš 630 kv.m.liels, kura nosacītā cena 

noteikta 3410 euro. Sagatavots lēmuma projekts, komiteja to atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par Geduševas priekšlikumu. 

 

 

Pamatojoties uz Agneses Geduševas priekšlikumu –  

Lēmumprojekta lemjošās daļas 4.punktu papildināt izsoles komisijas sastāvā (kā komisijas 

locekli) iekļaujot arī Juri Žilko 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm “Par” (Damlics, Geduševa, Keisters, Līcis, Pozņaks, Priede, Variks, Žilko),  

“Pret” – 3 (Baire, Prokopenko, Vītols),  

“Atturas” – 3 (Adats, Ceļmalnieks, Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt.  
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Priekšlikums ir atbalstīts, tiek papildināts lēmuma projekts un Baire aicina par to balsot. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu “Restaurators 

138”, Dzērumi, Ķekavas pagastā, 0.063 ha
 
platībā, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 10. pielikumā.  

 

 

11. 
Par nekustamā īpašuma nodošanu atsavināšanai 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – 600 kv.m. liela zemes vienība, kurai nosacītā cena 3410 

euro. Sagatavots lēmuma projekts, komiteja atbalstīja. 

Jautājumu nav un Baire atklāj debates. 

Debatēs piedalās Geduševa. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par Geduševas priekšlikumu. 

 

 

Pamatojoties uz Agneses Geduševas priekšlikumu –  

Lēmumprojekta lemjošās daļas 4.punktu papildināt izsoles komisijas sastāvā (kā komisijas 

locekli) iekļaujot arī Juri Žilko 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Damlics, Geduševa, Keisters, Līcis, Priede, Žilko),  

“Pret” – 3 (Baire, Prokopenko, Vītols),  

“Atturas” – 5 (Adats, Ceļmalnieks, Jerums, Pozņaks, Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu neatbalstīt.  
 

Priekšlikums nav atbalstīts un Baire aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu “Ausma 165”, 

Dzērumi, Ķekavas pagastā, 0.06 ha
 
platībā, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 11. pielikumā.  

 
Deputāti Voldemārs Pozņaks un Aigars Vītols iziet no sēžu zāles. 

 

12. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – šī ir nākamā sadaļa, kurā tiek piešķirtas nomas tiesības, 

jo beidzies nomas līgumu termiņš. Šie visi ir mazie zemes gabaliņi, kas tiek iznomāti mazdārziņu 
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vajadzībām. Sagatavoti seši lēmuma projekti par zemes nomu dažādos īpašumos uz diviem 

gadiem. Keisters ziņo par pirmo zemes gabalu, kuru paredzēts nodot nomā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Priede, Prokopenko, Variks, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,0245 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Aprikozes”) R.G., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2022.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 12. pielikumā.  

 

 

13. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Priede, Prokopenko, Variks, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,043 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Vulāni”) S.P., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 2022.gada 

31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 13. pielikumā.  

 

 

14. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Priede, Prokopenko, Variks, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,015 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Rāmaviņa”) I.Ā., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2022.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 14. pielikumā.  

 

 

15. 
Par zemes piešķiršanu nomā 
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Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Priede, Prokopenko, Variks, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,013 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Rāmaviņa”) I.L., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2022.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 15. pielikumā.  

 
Deputāts Gatis Līcis iziet no sēžu zāles un deputāts Aigars Vītols atgriežas sēžu zālē. 

 

16. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Priede, 

Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,013 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Rāmaviņa”) B.B., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2022.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 16. pielikumā.  

 

 

17. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Priede, 

Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,0750 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Centra masīvs”) L.S., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2022.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 17. pielikumā.  

 
 

18. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 
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Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters – šis ir trešais jautājumu bloks, kur jautājums ir par lauku 

apvidus zemes nomu. Savā laikā cilvēki neizmantoja savas tiesības zemi privatizēt, tomēr viņiem 

saglabājas tiesības zemi izmantot, jo uz tās atrodas viņiem piederošas būves. Pašvaldība šos 

zemes gabalus ierakstīja zemesgrāmatā uz sava vārda un ar lietotājiem tika noslēgts zemes 

nomas līgums ar termiņu  - desmit gadi. Šie desmit gadi ir pagājuši un sagatavoti septiņi zemes 

nomas pagarināšanas lēmumi. Keisters ziņo par konkrēto jautājumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Sēžu zālē atgriežas deputāti Gatis Līcis, Voldemārs Pozņaks. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt starp Ķekavas novada pašvaldību un A.P. 2011.gada 19.maijā noslēgtā lauku 

apvidus zemes nomas līguma Nr.21-19/11/62 termiņu līdz 2030.gada 31.maijam. 

Lēmums Nr. 18. pielikumā.  

 
Deputāts Gatis Līcis iziet no sēžu zāles. 

 

19. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Pozņaks, 

Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt starp Ķekavas novada pašvaldību un J.S. 2011.gada 20.maijā noslēgtajā lauku 

apvidus zemes nomas līgumā Nr.21-19/11/86 termiņu līdz 2030.gada 31.maijam. 

Lēmums Nr. 19. pielikumā.  

 

 

20. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Pozņaks, 

Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt starp Ķekavas novada pašvaldību un B.K. 2011.gada 31.maijā noslēgtā lauku 

apvidus zemes nomas līgumā Nr.21-19/11/75 termiņu līdz 2030.gada 31.maijam. 

Lēmums Nr. 20. pielikumā.  
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21. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Pozņaks, 

Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt starp Ķekavas novada pašvaldību un O.K. 2011.gada 31.maijā noslēgtā lauku 

apvidus zemes nomas līgumā Nr.21-19/11/79 termiņu līdz 2030.gada 31.maijam. 

Lēmums Nr. 21. pielikumā.  

 

 

22. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Pozņaks, 

Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt starp Ķekavas novada pašvaldību un V.S. 2011.gada 31.maijā noslēgtā lauku 

apvidus zemes nomas līgumā Nr.21-19/11/72 termiņu līdz 2020.gada 31.decembrim. 

Lēmums Nr. 22. pielikumā.  

 

 

23. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Pozņaks, 

Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt starp Ķekavas novada pašvaldību un I.G. 2011.gada 9.septembrī noslēgtā lauku 

apvidus zemes nomas līgumā Nr.21-19/11/124 termiņu līdz 2030.gada 31.maijam. 

Lēmums Nr. 23. pielikumā.  
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Sēdē pārtraukums no plkst. 15:25 līdz 15:50. 
Pēc pārtraukuma zālē nav atgriezušies deputāti Andis Adats un Agnese Geduševa. 

 

24. 
Par zemes nomas līguma pagarināšanu 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Jerums, Keisters, Līcis, Pozņaks, Priede, 

Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt starp Ķekavas novada pašvaldību un G.C. 2013.gada 5.martā noslēgtajā lauku 

apvidus zemes nomas līgumā Nr.21-19/13/34 termiņu līdz 2030.gada 1.jūnijam. 

Lēmums Nr. 24. pielikumā.  

 

 

SOCIĀLO JAUTĀJUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

25. 
Par īres līguma pagarināšanu 

Par jautājumu ziņo Anastasija Prokopenko.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Sēžu zālē atgriežas deputāte Agnese Geduševa. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, Pozņaks, 

Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt G.I. dzīvojamo telpu – dzīvokļu Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, īres līgumus līdz 2022. gada 30. jūnijam. 

Lēmums Nr. 25. pielikumā.  

 

 

ATTĪSTĪBAS UN UZŅĒMĒJDARBĪBAS ATBALSTA  

KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

26. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – pašvaldībā saņemts divu privātpersonu iesniegums ar 

lūgumu atļaut pārkārtot trīs zemes gabalu robežas. Īpašumi atrodas dārzkopības sabiedrībā 

Titurga un tajos atļauta dārza māju apbūve. Pašvaldība izskatīja iesniegumu un secināja, ka ir 

pamats atļaut zemes ierīcības projekta izstrādi ar mērķi – pārkārtot zemju robežas atbilstoši 

darba uzdevumam. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, Pozņaks, 

Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamo īpašumu Pelnu ielā 8, Pelnu ielā 

10 un Pelnu ielā 12, Baložos, zemes vienību robežu pārkārtošanai saskaņā ar zemes 

ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums Nr. 26. pielikumā.  

 

 

27. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa noteikšanu  

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – pašvadībā saņemts juridiskās personas iesniegums ar 

lūgumu noteikt lietošanas mērķi iznomātās zemes daļai. 2018.gadā nomnieks un iznomātājs 

vienojās par izmaiņām zemes nomas līgumā, paredzot normatīvajos aktos noteikto apbūves 

tiesību. Pašvaldība konstatēja, ka nomas zemē atrodas nomniekam piederoša nedzīvojamā ēka – 

garāža, kurai ir neatbilstošs izmantošanas statuss. Lai šo jautājumu sakārtotu, tad nepieciešams 

piešķirt nomas zemei atbilstošus lietošanas mērķus. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

Sēžu zālē atgriežas deputāts Andis Adats. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt lietošanas mērķi nekustamā īpašuma „Katlakalna evanģēliski luteriskā draudze” 

adrese: Meistaru iela 5, Valdlauči, Ķekavas pagastā, saskaņā ar zemes robežu plānu. 

Lēmums Nr. 27. pielikumā.  

 

 

28. 
Par nekustamā īpašuma lietošanas mērķa un adresācijas maiņu 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – dome piešķīra detālplānojuma Titurgas iela 34 un 40 

parcelēm adreses un lietošanas mērķus, tai skaitā desmit apbūves zemes gabaliem tika noteikts 

neapgūtas apbūves zemes statuss. Pašvaldība konstatēja, ka ir pamats sešiem zemes gabaliem 

veikt lietošanas mērķa maiņu un precizēt adresāciju. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma lietošanas mērķi un adresāciju 6 nekustamajiem īpašumiem 

detālplānojuma “Titurgas iela 34 un 40” teritorijā, Baložos, Ķekavas novadā.  
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Lēmums Nr. 28. pielikumā.  

 

29. 
Par URBACT programmas projekta turpināšanu 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – pašvaldība, izskatot uzsākto Eiropas savienības fondu 

atbalstīto projektu, konstatēja, ka pirmā projekta fāze ir noslēgusies šā gada 20.martā un ir 

iespējas turpināt projekta otro fāzi. Projekta vadošais partneris ir Milānas pilsēta Itālijā un 

projektā piedalās vēl citas pašvaldības dažādās valstīs. Projekta uzraudzības komisija ir 

apstiprinājusi turpmāko mūsu pašvaldības dalību projektā. Lai turpinātu iesāktos darbus, 

nepieciešams pilnvarot domes priekšsēdētāju parakstīt sadarbības līgumu. Komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja. 

Baire aicina uzdot jautājumus par lēmuma projektu. 

Jautājumus uzdod Damlics, Žilko, Līcis.  

Atbildes uz deputātu jautājumiem sniedz Danovska. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatēs piedalās Geduševa, Līcis, Žilko. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Jerums, Keisters, Pozņaks, Priede, Prokopenko, 

Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – 3 (Damlics, Geduševa, Līcis), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pilnvarot Ķekavas novada domes priekšsēdētāju parakstīt URBACT darbības plānošanas 

sadarbības tīklu programmā projekta “Cities4CSR” partnerības līgumu par projekta 

ieviešanu otrajā fāzē. 

Lēmums Nr. 29. pielikumā.  

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

30. 
Par pašvaldības publiskā pārskata apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Vineta Vītoliņa – saskaņā ar normatīvajiem aktiem sagatavots publiskais 

gada pārskats par 2019.gadu. Tas, kā katru gadu, izskatīts Finanšu komitejā. Pārskatu 

sagatavoja darba grupa, kurā bija pārstāvēti speciālisti no katras jomas, pārskatā iekļauti 

būtiskākie fakti par pašvaldības darbu pagājušajā gadā, un dati apkopoti saskaņā ar Ministru 

kabineta noteikumiem par publiskajiem pārskatiem. Gada pārskatu katru gadu pilnveido, un to 

atzinīgi novērtējusi Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrija (turpmāk – VARAM), 

kura veic visu pašvaldību publisko pārskatu analīzi. 

Belova, iepazinusies ar sagatavoto publisko pārskatu un vērtējusi tā atbilstību normatīvo aktu 

prasībām. Viņa uzskata, ka pārskatā ir atspoguļota obligāti norādāmā informācija, tāpat viņa 

piekrīt Vītoliņas teiktajam, ka VARAM atzinis Ķekavas novada publisko pārskatu par atbilstošu 

normatīvo aktu prasībām, par viegli uztveramu un salīdzinoši kompaktu, jo tas iekļaujas 

noteiktajā apjomā. 

Baire aicina uzdot jautājumus par lēmuma projektu. 

Jautājumus uzdod Žilko, Damlics, Līcis, Geduševa.  
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Geduševa izsaka deputāta pieprasījumu – viņa lūdz izsniegt informāciju par to, kādi ir 

identificēti korupcijas riski un kādi pasākumi ieviesti risku novēršanai.  

Jautājumus turpina uzdot Žilko, Variks, Geduševa. 

Žilko un Damlics iesniedzis priekšlikumus un tos komentē.   

Atbildes uz deputātu jautājumiem sniedz Belova, Vītoliņa, Zvaigzne, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatēs piedalās Geduševa, Adats, Žilko, Līcis, Geduševa otrreiz, Adats otrreiz, Līcis otrreiz, 

Žilko otrreiz. Damlics. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. Viņa paziņo, ka par Damlica 

priekšlikumu netiks balsots, jo tas nav saistīts ar lēmuma projektu. 

 

 

Pamatojoties uz Jura Žilko priekšlikumu –  

Atlikt jautājuma izskatīšanu domes sēdē un virzīt tā izskatīšanu visās komitejās  

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Damlics, Geduševa, Līcis, Žilko), “Pret” – 9 (Baire, Ceļmalnieks, 

Jerums, Keisters, Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols), “Atturas” – 1 (Adats),   

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu neatbalstīt.  

 

 

Pamatojoties uz Jura Žilko priekšlikumu –  

Papilidnāt ar sadaļu par tūrismu. Redakciju sk. pielikumā.  

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Damlics, Geduševa, Līcis, Žilko), “Pret” – 4 (Baire, Keisters, Priede, 

Vītols), “Atturas” – 6 (Adats, Ceļmalnieks, Jerums, Pozņaks, Prokopenko, Variks),   

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu neatbalstīt.  

 

Priekšlikumi nav atbalstīti un Baire aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 10 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Jerums, Keisters, Pozņaks, Priede, Prokopenko, 

Variks, Vītols), “Pret” – 4 (Damlics, Geduševa, Līcis, Žilko), “Atturas” – nav,   

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības publisko pārskatu par 2019.gadu.  

Lēmums Nr. 30. pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Žilko balsoja pret, jo pārskatā ir daudz tehnisku kļūdu, pārskats satur daļēji pareizus faktus, bet 

nesatur būtisku informāciju, kā piemēram kredītsaistību pārskatu un sadaļu par tūrismu. Bija 

iespēja jautājumu atgriezt komitejās un to sakārtot. 

Geduševa balsoja pret, jo dokumentu nav bijusi iespēja izdiskutēt, kas parasti notiek komitejās. 

Viņa piekrīt Žilko paustajiem argumentiem, tāpat viņu neapmierina vairākkārtīga faktu 

atkārtošanās pārskatā. Geduševa uzskata, ka pārskatu varētu viegli sakārtot, tomēr domei nav 

tādas vēlmes, tāpēc viņa balsoja pret. 
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31. 
Par aizņēmuma ņemšanu 

Par jautājumu ziņo Aivita Zavadska – atbilstoši 2020.gada 27.aprīļa domes lēmumam par PII 

Ieviņa piebūves un jauna bērnudārza ēkas Titurgā, Baložos, projektēšanu un būvniecību, un 

atbilstoši VARAM norādēm līdz 1.jūlijam iesniegt aizņēmuma pieprasījumu, sagatavoti attiecīgi 

domes lēmumi  iesniegšanai ministrijā. 

Baire aicina uzdot jautājumus par lēmuma projektu. 

Jautājumus uzdod Geduševa, Damlics, Žilko, Variks.  

Atbildes uz deputātu jautājumiem sniedz Zavadska, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Pozņaks, Priede, Prokopenko, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Lūgt Pašvaldību aizņēmumu un galvojumu kontroles un pārraudzības padomei atļauju 

aizņēmuma saņemšanai projekta ,,PII “Ieviņa” piebūves Gaismas ielā 25, Ķekavā, Ķekavas 

novadā būvprojekta izstrāde, autoruzraudzība un būvdarbi” realizācijai no Valsts kases 

EUR 237 582 apmērā 2020.gadā, EUR 950 326 apmērā 2021.gadā. 

Lēmums Nr. 31. pielikumā.  

 

 

32. 
Par aizņēmuma ņemšanu 

Baire aicina uzdot jautājumus par lēmuma projektu. 

Jautājumus uzdod Geduševa, Žilko, Damlics, Variks, Ceļmalnieks.  

Atbildes uz deputātu jautājumiem sniedz Zavadska, Križanovskis, Jansone. 

Geduševa iesniegusi divus priekšlikumus un tos komentē. 

Jautājumu vairāk nav un Baire atklāj debates. 

Debatēs piedalās Geduševa. 

Baire slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

Pamatojoties uz Agneses Geduševas priekšlikumu –  

Precizēt lēmumprojekta lemjošās daļas 4.punktā minētos procentus no 25 % uz 49.75 % 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, 

Līcis, Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt.  
 

 

Pamatojoties uz Agneses Geduševas priekšlikumu –  
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Izteikt lēmumprojekta lemjošās daļas 4.punkta daļu sekojošā redakcijā: " [..] un EUR 1 

491 007,5 Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada budžetā.  [..] " 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Damlics, Geduševa, Līcis, Žilko), “Pret” – 3 (Ceļmalnieks, Keisters, 

Vītols), “Atturas” – 7 (Adats, Baire Jerums, Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks),   

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu neatbalstīt.  
 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Geduševa balsoja par, jo šī summa precīzi atbilst Ministru kabineta noteikumos noteiktajiem 

procentiem, kas izriet no 2021.gadā piešķirtās kredītsummas, un tas atvieglos saistības 

2022.gadā. 

Baire balsojumā atturējās, jo uzskata, ka par summām adekvāti varēs spriest pēc tam, kad būs 

veikts iepirkums un zināma gala summa, tāpat tad būs zināms laiks, kādā būvnieks būvniecību 

var veikt. 

Tiek labots lēmuma projekts atbilstoši atbalstītajam priekšlikumam un Baire aicina par to balsot. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Lūgt Pašvaldību aizņēmumu un galvojumu kontroles un pārraudzības padomei atļauju 

aizņēmuma saņemšanai projekta “Jaunas PII ēkas Baložos, Titurgā, Ķekavas novadā, 

Ķekavas novadā būvniecība” realizācijai no Valsts kases EUR 75 000 apmērā 2020.gadā, 

EUR 2 997 000,00 apmērā 2021.gadā. 

Lēmums Nr. 32. pielikumā.  

 

PIEBALSOTIE  JAUTĀJUMI 

33. 
Par dzīvojamās platības izīrēšanu 

Par jautājumu ziņo Anastasija Prokopenko – šis un nākamais jautājums ir saistīti, jo attiecas uz 

vienas ģimenes locekļiem, kur vienā telpā dzīvo vīrs un sieva, bet otrā – divi brāļi. Tēvs ir 

invalīds ar kustību traucējumiem un pats nespēj pārvietoties, arī bērni ir invalīdi, tomēr viņi ir 

tēva asistenti. Šobrīd ģimene dzīvo piektajā stāvā, un lai tēvu izvestu pastaigāties, tad viņiem 

viņš jānes pa trepēm uz rokām, tāpēc viņi lūdz mainīt dzīvojamo platību uz blakus ēku, jo tur ir 

lifts. Parādu īrniekiem nav un ir arī Sociālā dienesta atzinums. Tā kā jautājums skar divas 

istabas, tad ir divi iesniegumi un katram savs lēmuma projekts. Komitejā jautājums izskatīts un 

atbalstīts.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt R.S. dzīvojamo telpu-dzīvokli Gaismas ielā 19 k-8, Ķekavā, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, uz laiku līdz 2022.gada 31.jūlijam. 
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Lēmums Nr. 33. pielikumā.  

 

34. 
Par dzīvojamās telpas maiņu 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Baire aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Adats, Baire, Ceļmalnieks, Damlics, Geduševa, Jerums, Keisters, Līcis, 

Pozņaks, Priede, Prokopenko, Variks, Vītols, Žilko), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Grozīt ar H.S. 2015.gada 23.jūlijā noslēgto dzīvojamās telpas – dzīvokļa īres līgumu Nr.3, 

nosakot, ka dzīvojamās telpas-dzīvokļa Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas pagastā, 

vietā tiek izīrēta dzīvojamā telpa-dzīvoklis Gaismas ielā 19 k-8, Ķekavā, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, uz laiku līdz 2022.gada 31.jūlijam. 

Lēmums Nr. 34. pielikumā.  

 

 

Sēde tiek slēgta plkst. 18:40. 

 

Sēdes vadītāja:  (PARAKSTS
1
)  A.Baire 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS
2
)  V.Milbrete 
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 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  


